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2288 Hajdina 
Tel.: 02/788-1260 
E-pošta: o-hajdina.mb@guest.arnes.si 
 
 

Datum: 8. 6. 2011 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

11. seja sveta zavoda, ki je bila v torek, 7. 6. 2011 ob 19. uri v zbornici šole. 

 

Prisotni: Nataša Štumberger, Branka Gaiser, Dragica Rozman, Franc Murko, Viktorija Vrabl, 

Miran Murko, Gordan Škraba, Viktor Markovič, Andrej Tkalec, Sabina Nedeljko, Vesna 

Mesarič Lorber (ravnateljica), Barbara Gerečnik (pomočnica ravnateljice za vrtec) 

 

Neupravičeno odsotni: Jožica Lešnik 

 

 

Sprejeti dnevni red: 

 

 
1. Pregled sklepov redne in korespondenčne seje  

2. Predlog za diferenciacijo pouka in izbirni predmeti v novem šolskem letu 

3. Imenovanje pritožbene komisije 

4. Predlogi in pobude. 

 

Predsednica sveta zavoda ga. Nataša Štumberger pozdravi prisotne in prebere dnevni red 11. 

seje sveta zavoda. Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

K točki 1 

 

Po pregledu zapisnika so bili vsi sklepi realizirani. 

 

Ga. Nataša Štumberger se zahvali tudi vsem članom sveta zavoda za sodelovanje pri 

korespondenčni seji, ki je bila 21. 4. 2011. 

 

 

K točki 2 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber pove, kako naj bi potekala diferenciacija pouka pri 

predmetu matematika, slovenščina in tuji jezik v šolskem letu 2011/2012.  

 

V 4. razredu bi se izvajala fleksibilna diferenciacija eno uro na teden pri MAT od aprila 2012, 

v 5. razredu bi se izvajala ena ura na teden pri MAT in TJA celo šolsko leto, v 6. in 7. razredu 

ena ura na teden pri MAT, TJA in SLO, v 8. in 9. razredu bi pri MAT, SLO in TJA potekala 

delna zunanja diferenciacija celo šolsko leto. 

Svet staršev je sprejel sklep, da se v 5. razredu izvaja fleksibilna diferenciacija tudi pri SLO. 
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Po kratki razpravi se sprejeme naslednji 

 

1. SKLEP: Svet zavoda potrdi predlagano diferenciacijo pouka v šol. letu 2011/2011 in 

predlog sveta staršev, da se fleksibilna diferenciacija izvaja tudi v 5. razredu pri SLO. 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber tudi pove, da so si učenci že izbrali izbirne predmete 

za prihodnje šolsko leto 2011/2012 med ponujenimi predmeti. Izbirni predmeti se izvajajo v 

7., 8. in 9. razredu. Izbrane izbirne predmete tudi prebere. 

 

 

K točki 3 

 

Ga. Nataša Štumberger pove, da mora šola imeti pritožbeno komisijo. Na šolo so bile vložene 

tri pritožbe s strani staršev, zaradi sprejema otrok v vrtec. Komisijo sestavlja najmanj 10 

članov. Od teh je 5 članov strokovnih delavcev, en član je strokovni delavec druge šole in 

štirje člani so starši. 

Izmed teh članov predsednica Sveta zavoda izbere 5 članov (3 strokovne delavce, enega 

strokovnega delavca iz druge šole, starša) za odločanje pri posameznem primeru. 

Izvoljeni člani pritožbene komisije imajo mandat 4 leta. 

 

G. Miran Murko pove, da so na seji sveta starša imenovali štiri člane pritožbene komisije. 

Strokovna delavca iz druge šole pa bil lahko imenovali dva, v primeru, če je eden izmed njiju 

nedosegljiv. 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber pove, da je občina potrdila izgradnjo 6. igralnice in 

tako bo možno nekaj otrok, ki so prejeli odločbo o zavrnitvi še vpisati  v eno skupino. 

 

S strani strokovnih delavcev so predlagani naslednji člani: 

- Tatjana Habjanič 

- Slavica Vidovič 

- Natalija Glažar 

- Urška Medved 

- Silva Hajšek 

- Mojca Purg 

- Irena Mušič Goznik 

- Tatjana Pačnik 

- Martina Klemen 

- Darinka Amon 

- Tadej Kokot 

- Dušanka Hrga 

 

S strani staršev so bili predlagani naslednji člani: 

 

- Sabina Nedeljko 

- Gordan Škraba 

- Miran Murko 

 

Zunanji člani komisije še niso bili imenovani, zato šola zaprosi sosednjo osnovno šolo 

Kidričevo za dva člana pritožbene komisije. 

 

2.SKLEP: Svet zavoda bo imenoval celotno pritožbeno komisijo na naslednji seji. 

 



 

K točki 4 

 

G. Murko pove o prometni ureditvi pred šolo. Predlaga, da bi se pred šolo zaprl del parkirišča 

s cvetličnimi koriti. Zaposleni bi parkirali ob cesti proti vodovodu. Predlaga tudi, da se pred 

sproščeni del parkirišča namestijo stojala za kolesa. 

Ta predlog je bil tudi potrjen na sestanku sveta staršev. 

 

G. Markovič predlaga, da se na občino preveri, če je možna ureditev parkirišča in se tako tudi 

pridobi dovoljenje za parkiranje. 

 

G. Andrej Tkalec pove, da je bilo parkiranje urejeno začasno, samo v času gradnje vrtca. 

 

Po razpravi se sprejme 

 

3. SKLEP: Sprejeme se predlog prometne ureditve pred šolo pod pogojem, da se uredi 

parkiranje ob cesti. 

 

Ga. predsednica Sveta zavoda OŠ Hajdina Nataša Štumberger se vsem zahvali za 

sodelovanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.45. 

 

 

 

 

Zapisnikarica                                                                                       Predsednica Sveta zavoda 

Natalija Glažar                                                                                           Nataša Štumberger 

 

 

 

 

 

 

 

 


